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J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2009. február 18-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Mészáros János, Mihovné Srutek Gabriella, Nagy 

Péter, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent Hölgyeket, Urakat, képviselőket, 

intézményvezetőinket, bizottsági tagot, Jegyző asszonyt. 

 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 8 fő, az ülés határozatképes. 

Napirend előtt megkérem az Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy tegye meg a bejelentését. 

 

Mészáros János: Az Ügyrendi Bizottság megvizsgálta a képviselők és a  Polgármester úr által 

beadott vagyonnyilatkozatokat és rendben találta, úgyhogy a mai ülésen mindenki szavazatképes. 

 

Gaál Lajos: Köszönöm, akkor a Napirendi pontok: 

 1.) Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről. 

 2.)  A 2009. évi költségvetési rendelet. 

 3.)  Haszonbérleti szerződések 

 4.)  Egyebek 

 5.)  Zárt ülés keretében javaslom tárgyalni az Iskolában felvetődődött személyi kérdéseket. 

Van- valakinek az elmondott napirenddel kapcsolatban észrevétele, kiegészíteni valója? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki az előbb felsorolt napirendekkel egyetért, 

kérem, kézfelemeléssel szavazzon. Köszönöm. Tartózkodott ellene? Megállapítom, hogy a testület 8 

igen szavazattal elfogadta az előterjesztett napirendi pontokat. 

 

Gaál Lajos:  
1. A TakarNet rendszer működik a hivatalunkban január 29-től, ez nagy részben megkönnyíti a 

hivatal munkáját bizonyos dolgoknál. 

2. ,,Megkezdődött a patakmeder tisztítása. Kezdetben voltak kisebb félreértések, információs 

csatornán nem volt megfelelő az áramlás, de utána ezt tisztáztuk és kezdődhet az érdemi 

munka. Lejáratot Benkő Ágnes telkén engedélyezte keresztül, máshol nem tudtuk az árkot 

megközelíteni gépekkel. A munkák nagyobbik részét sikerült a gépekkel megoldani. A 

telektulajdonosnak az okozott kárért a vállalkozó kártérítést fizetett, a bejárat környékének 

rendezését pedig az önkormányzat dolgozói elkezdik, amint az időjárás engedi.  

3. Civil kezdeményezésre és szervezésben jótékonysági bál volt a művelődési házban a 

kialakítandó Védőnői rendelő felszerelésére. A zenét a klastromban lakó Tóth Tibor 

lakótársunk szolgáltatta díjtalanul. 

4.  A pilisi régió hagyományos sárisápi farsangi bálján kisorsolták a következő rendező 

települést. Kesztölc lett a rendező település, most már második alkalommal. Mi fogjuk 

rendezni a 2010. évi farsangot.  

5. Február 4-én megtörtént az Ady Endre úti partfal ellenőrzése, amit vis majorban 

valósítottunk meg.  

6. 50. házassági évfordulójuk alkalmából köszöntöttük Dukony Bélát és feleségét, Vitek 

Olíviát.  

7. Hangulatos jótékonysági bált rendezett a Kincses József Általános Iskola vezetése és 

dolgozói. A zenét a Szász családi nosztalgia trió szolgáltatta díjtalanul.  
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8. Február 16-án ismét nevelési tanácsadói feladatok ellátásáról tárgyaltunk Dorog térség 

polgármestereinek küldöttsége a megyei közgyűlés elnökével. Völlner úr biztosított 

bennünket arról, hogy a megye minimum 5 millió forinttal járul hozzá a feladat ellátásához. 

Így megoldódik a rászoruló tanulók, illetve gyerekek ellátása.  

9. A tervezett intézményi változásokról tájékoztatást kaptak az iskola és az óvoda dolgozói. Itt 

az intézménytársulási tanácsnak a tervezet létrehozásáról, csatlakozásról volt szó.  

10. Február 17-én részt vettem a kesztölci Szlovák Önkormányzat testületi ülésén, amelynek 

egyik napirendi pontja az óvoda és az iskola szlovák oktatása volt. 

11.  Rendkívüli tantestületi értekezleten vettünk részt Jegyző asszonnyal az iskolában a 

felmerült személyes problémák megoldására. Kérésemre az igazgató asszony a mai testületi 

ülésen, javaslat szerint zárt ülésen, tájékoztatja a képviselőket a történtekről.  

12. Az egész nap tartó havazás okozott egy kis fennakadást.. Annak ellenére, hogy tegnap két 

alkalommal volt a faluban hókotró, mégis volt valakinek olyan érzése, hogy nem toltuk el a 

havat. Egyetlenegy hókotrót lehet bérelni az egész térségben. Esztergom, Dorog, Piliscsév, 

Kesztölc, Leányvár, meg még sorolhatnám, hányan vagyunk erre az egy szem 

Saubermacheres hókotróra, mert a KTM-es hókotró egyértelműen csak az országos utakat 

takarítja. Tegnap este meghibásodott Klastromban a kotró, elment az összkerék-meghajtása, 

így nem tudott dolgozni. Köszönöm azoknak az embereknek a részvételét, akik ebben a 

munkában segítették a munkánkat, illetve elvégezték azt, ami egy telektulajdonosnak 

egyébként kötelessége is. Van-e valakinek kérdése ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs, 

szavazásra bocsátom.  

Aki elfogadja a beszámolót, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal elfogadta a beszámolót. 

 

2. Napirendi pont 

 2009. évi költségvetési rendelet  
Gaál Lajos: Több körben tárgyaltuk, többször volt munkaértekezlet, kibővített pénzügyi bizottsági 

ülés, ahol az intézményvezetők is részt vettek, képviselők is részt vettek, mindenki elmondta a 

véleményét. Átadom a pénzügyi bizottság vezetőjének a szót, hogy tegye meg észrevételét, illetve a 

bizottság javaslatát. Köszönöm. 

Hertlik Mihály: Körbe tárgyaltuk a dolgot. Nincs sok hozzáfűznivaló, teljes mélységében 

végigmentünk tételenként, aki itt volt tudja.  

A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása minden évben a testület feladata. 

Eddig a polgármester az illetménye a köztisztviselői illetményalap 9,5 szorzójával számolt szorzata 

volt, és az illetménye pedig a 30%-a.  Számszerűsíteni biztos nem szükséges, mindenki megkapta. 

Senki nem fűzött hozzá megjegyzést, de tudni kell, a polgármester illetménye két éve nincs emelve. 

A 13. havi illetmények kompenzálása nem terjed ki polgármesterekre, így lényegében kevesebb 

fizetést visznek haza, mint vittek eddig. Ezért javasolja a pénzügyi bizottság a szorzó 10.4%-ra való 

emelését. És a költségtérítése pedig az illetmény 30%-a.  Az annyi is volt. 

(Makovics Zoltán megérkezett, a Képviselő-testület jelenlévő tagjainak száma 9 fő.) 

Nagy Péter: A 13. havi illetményt, azt eddig a polgármester kapta az erre vonatkozó törvény 

alapján. Viszont most egy igen nagy béremelést hajtunk végre. Ezt ki lehetne azzal küszöbölni, 

hogy ha most egy összegben megszavaznánk, hogy a polgármester fog kapni 13. havi bért, teszem 

föl, mint jutalmat. Erről lehet-e szavazni? 

Bognárné: Igen. 

Nagy Péter: A 13. havit egy összegben kapja meg. Ne legyen beépítve havonta, és nincs béremelés, 

csak kompenzálás. 

Makovics Zoltán: Akkor itt másokat is érint ez a 13. havi változtatás. Akinek magasabb a keresete, 

annak országos szinten 180 ezer forintban maximálták a 13. havi kifizetéseket. Az a javaslatom, 

hogy ehhez tartsuk magunkat, amit általánosan, országos szinten is bevezettek.  

Bognárné: Ennyi az állami támogatás benne. Mi a községben, mivel viszonylag nem nagy összeget 

jelent, mindenkinek a tavalyi fizetésével, jövedelmével számoltunk, tehát gyakorlatilag 
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mindenkinek ki van egészítve a tavalyi jövedelmére. Senkinek nem csökken, de nem is nő. Az 

önkormányzat alkalmazottai elég visszafogottan vannak javadalmazva. Ezt nem akarom felróni, a 

képviselőtestület gazdálkodik. Nincs más nagyobb összegű külön juttatás.  

Nagy Péter: Tavaly előtt volt. 

Bognárné: Tavaly nem volt már semmi, idén szintén nincsen betervezve. Tervezéskor a 

költségvetési koncepció lett figyelembe véve, ahol az lett meghatározva, hogy megtartjuk a tavalyi 

szintet. Amit Nagy Péter javasolt, ugyanazt a célt szolgáló megoldás, egy másik fajta 

megközelítésből. Szerintem az is elfogadható. 

Hertlik Mihály: Én maradnék az eredeti javaslat mellett, mivel a polgármester szorzója 

alacsonyabban is indult, mint az előzőé, és két éve nem lett hozzányúlva. 

Kochnyák Sándor: Azt hiszem, hogy a költségvetésből világosan látni, hogy sem az iskolában, 

sem az óvodában semmiféle jutalom nincs betervezve.  

Gaál Lajos: Mivel érintett vagyok a dologban, megkérem a tisztelt képviselőtestületet, hogy erre az 

egy napirendi pontra engem mentesítsenek, és felkérem a Jegyző asszonyt, hogy tovább bonyolítsa 

le ezt a napirendet. 

A Képviselő- testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

6/2009.(II.18.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Gaál Lajos polgármestert érintettség miatt a szavazásból 

kizárja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Tordáné Petrik Etelka alpolgármester 

 

Bognárné: Volt egy módosító indítvány a Pénzügyi Bizottság javaslatára, azt kell először 

megszavazni. Kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze az, aki Nagy Péter módosító javaslatával 

egyetért, hogy ne a szorzószám növekedjen, hanem plussz egy havi illetményt kapjon meg a 

polgármester. 

Tehát, aki azzal egyetért, hogy egyösszegű legyen ez a kifizetés, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

 2 igen szavazattal 6 nem mellett a javaslat nem lett elfogadva.  

Akkor kérdezem a képviselőtestületet, hogy a Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadja-e, ami a 

polgármester havi illetményét illeti a 10,4%-os szorzóval. Kérem, kézfelemeléssel jelezzék !  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal kettő ellenében a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

7/2009.(II.18.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Gaál Lajos polgármestert 

illetményét 402.000.- Ft-ban állapítja meg. 

Határidő: 2009. január 1-től 

Felelős: Tordáné Petrik Etelka alpolgármester 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal kettő ellenében a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

8/2009.(II.18.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Gaál Lajos polgármestert 

költségtérítését 120.000.- Ft-ban állapítja meg. 

Határidő: 2009. január 1-től 

Felelős: Tordáné Petrik Etelka alpolgármester 

 

Gaál Lajos:  Kinek van a költségvetéssel kapcsolatban kérdése, észrevétele, javaslata? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki Kesztölc Község 2009. évi költségvetését 

280 millió 509 ezer forint kiadással és 280 millió 509 ezer forint bevétellel, az előterjesztésnek 
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megfelelően elfogadja, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

4/2009.(II.18.) számú rendelete a 2009. évi költségvetésről 

 

3. Napirendi pont 

Haszonbérleti szerződés 

 

Gaál Lajos: Megkérem Nagy Péter képviselőtársamat, hogy kívánja-e kiegészíteni vagy hozzáfűzni 

valamit? 

Nagy Péter: Nem kívánom kiegészíteni. 

Gaál Lajos: Van-e kérdés ezzel kapcsolatban? Képviselőtársak? Aki elfogadja a Területfejlesztési 

és környezetvédelmi bizottság beszámolóját, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. Köszönöm. 

Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület az előterjesztett beszámolót 9 igen szavazattal elfogadta. 

 

4. Napirendi pont 

Egyebek 
Gaál Lajos: Mészáros János képviselőtársunk több alkalommal jelezte felém írásban, hogy a 17 

órai kezdés nem megfelelő. Mivel ez testületi határozat volt a munkatervünkben, így megkérném a 

képviselőket, hogy nyilatkozzanak, hogy a 18 órára javasolt kezdési időpontra lehet-e módosítani?  

Mészáros János: Vannak olyan munkából adódó programok, amelyek azt indikálják, hogy nem 

tudok ide érni 17 órára. És tulajdonképpen az előterjesztésem az kvázi egy kérés is lenne a 

képviselőtestület felé. Így kell érteni ezt az előterjesztést. 

Hertlik Mihály: Semmi akadálya, hogy 6-kor kezdődjön a képviselőtestületi ülés, de a bizottsági 

üléseket ne toljuk már ennyire ki.  

Mészáros János: Az én előterjesztési kérésem az tulajdonképpen csak a testületi ülésre vonatkozna. 

Tehát az írásban is ezt küldtem át. 

Szívek Péter: Részemről sincs különösebb akadálya, ha az itt dolgozók idejéhez lehet így 

hozzátenni. 

Bognárné: A mi munkaidőnket nyújtja meg. 

Gaál Lajos: Semmi gond. 

Hertlik Mihály: Meg hát ez nem költség. 

Gaál Lajos: Van valakinek hozzáfűznivalója vagy kiegészítése? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom a dolgot. Aki egyetért azzal, hogy márciustól kezdődően a testületi ülések 

munkatervünkben foglalt 17 óra helyett 18 órakor kezdődjenek, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal úgy döntött, hogy március hónaptól kezdve a 

testületi ülések 18 órakor kezdődnek.  

 

Gaál Lajos: Korom Péter úrral beszéltem a területvásárlásról, azt mondta, hogy várja az ajánlatot. 

Ő hajlandó azt a kisebb részt megvenni, de nyilván tudni szeretné az árat. Megkérem a Pénzügyi 

Bizottságot, meg a Településfejlesztési Bizottságot, hogy kalkuláljanak ki egy vételárat, és akkor ez 

az egy hónap alatt, hogy a márciusi testületi ülésünkön tudjunk dönteni erről.  

Makovics Zoltán: Beszéltünk arról, hogy a közútkezelő takarítja az utat, ahol a busz jár, de nem 

tartozik hozzá még az alsó buszfordulóig tartó rész?  

Gaál Lajos: Nem. Még a buszmegállók öblözetét sem takarítják ki. Azokat is a mi dolgozóink 

illetve a mi gépeinkkel takarítjuk. 

Mészáros János : Ha egyedül nem tudja az önkormányzat finanszírozni a külön gép iderendelését, 

vagy külön sózást, van arra mód, hogy összefogna a három település az egyéb összefogások 

alapján, és megpróbálnánk így megoldani ?  
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Gaál Lajos: Nem rentábilis ez a munka. A Saubermacher öt települést lát el. Leszereli jövőre a 

gépet, neki ez így ráfizetés.  

Szivek Péter: Ha az ember igazán szélesen akarja csinálni, szűk az út, padkák vannak, törik a gép. 

Azért egy kocsit fenntartani, hogy az itt álljon 4 hónapig készenlétben, akár sózóval, azt nagyon 

kevesen tudják fölvállalni. Én egyébként javasolnám a testületnek, hogy végezzünk egy számítást, 

hogy egy kis munkagépet vásárolna az önkormányzat. Egy 40-50 lóerős kistraktort. Arra föl lehetne 

szerelni egy toló lapot, plussz egy szárzúzót, esetleg hátra egy kaszát. Útszéleket, kisebb parkokat, 

ilyeneket meg lehetne oldani. 

Gaál Lajos: Megkérdeztem Piliscsévet ez ügyben. Piliscsév vásárolt egy kistraktort, amin van egy  

toló lap elöl. A polgármester azt mondja, a járdára jó, de azzal egy nagyobb területet tolni lehetetlen.  

Szivek Péter: Jó, hát én nem olyan kis gépre gondoltam, egy kis fülke nélkülire, egy komolyabbat 

azért, hogy egy pótkocsit hozzá, hogy ha eső után árkokat takarítani, szemetet kihordani, egy kaszás 

szárzúzót a Bánk Bán utcánál elkezdve klastromon át az útszéleket végig le lehetne vágni.  

Gaál Lajos: Hát ez nagyon jó ötlet, mennyi egy ilyen traktor? 

Nagy Péter: Használtan úgy 600 ezer forinttól. Újat nem szabad.  

Gaál Lajos: A Saubermachernek az óradíja 10 ezer forint plussz áfa munkanapokon. Erre megy rá 

az éjszakai pótlék, illetve vasárnapon dupla, tehát 20 ezer forint. Tol és sóz, és a sónak az ára 21 

ezer forint a plussz, igen.  

Nagy Péter: Most nincs gépem, mert a rakodógép az kicsi ehhez, de ha sikerül, megveszem a 

nagyot, akkor esetleg tárgyalhatunk. 

Gaál Lajos: A Saubermacher jelezte, szívesen átadja a puttonyt. 

Nagy Péter: A tolólapot is, vagy csak a puttonyt?  

Makovics Zoltán: Azt azért meg kell kérdezni tőlük, hogy mennyiért adják el. 

Gaál Lajos: Ha oda kerül a sor, akkor összehozom a találkozót, akkor jelzem, hogy van egy 

érdeklődés, aztán meglátjuk jó?  

Makovics Zoltán: Láttam, hogy átküldted a táblákra vonatkozó ajánlatot. Beszéljünk a 

vállalkozókkal erről.  

Gaál Lajos: A vállalkozók közül 13-an vissza is jelezték, hogy szeretnének rajta lenni a térképen.  

Amennyiben nincs több, akkor az ülés rendes részét berekesztem, megköszönöm a részvételt, és 5 

perc szünet után folytatjuk zárt üléssel. 

 

 

Gaál Lajos    Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester      jegyző 

 

 

 

 

 

Hitelesítő: 


